
Stanovska organizacija JVV 

dušno pozdravljaju ponovni Vaš izbor na če
lo organizacije su uvereni da čete i nadalje 
energično i dostojanstveno raditi na povra
čaju otetih i zadobijanju novih prava učitelja. 
Nepravda koja Vam se čini zbog toga samo 
nas čvršče zbira oko Vas. Istra j te mi smo sa 
Vama. 

—iz Pretsedniku Jugoslovenskog učitelj
skog udruženja, Beograd. — Varaždin, 17. X. 
1936. — Sa svoje redovite godišnje skupštine 
najtoplije Vas pozdravljamo i obečajemo svo
ju največu moralnu potporu u Vašem nasto
janju za potpunu zaštitu naših staleških inte
resa. 

—iz Glavnom odboru učiteljskog udruže
nja, Beograd. — Kičevo, 18. X. 1936. — Sa 
svoje godišnje skupštine pozdravljamo Glav
ni odbor sa porukom napred za učiteljska 
prava. 

—iz Pretsedniku Jugoslovenskog učitelj
skog udruženja, Beograd. — Čačak, 18. X. 
1936. — Učitelji sreza ljubičskog pozdravlja
ju Vas kao borca za učiteljska prava. 

—iz Pretsedniku učiteljskog udruženja, 
Beograd.   Stolac, 18. X. 1936. — Sa skup
štine učiteljskog udruženja sreza stolačkog 
pozdravljamo Izvršni odbor u uverenju da če 
i nadalje ostati na dosadašnjoj liniji. 

Iz društev 
Vabila 

= JUU — SRESKO UČIT. DRUŠTVO 
MARIBOR DESNI BREG bo zborovalo v 
soboto 24. oktobra 1936. z napovedanim dnev
nim redom, namesto v deški, tokrat zaradi 
lažje kurjave, v dekliški šoli v Studencih pri 
Mariboru. Pridite vsi! 

= JUU — SRESKO UČITELJSKO DRU
ŠTVO MARIBOR LEVI BREG ima svoj 
občni zbor v soboto 14. nov. t. 1. ob lA 10. uri 
dopoldne v nar. šoli v Krčevini pri Mariboru. 
Dnevni red: 1. Otvoritev in čitanje zapisnika 
lanskega obč. zbora. 2. Dopisi1 in situacijsko 
poročilo. 3. Poročila o skupščinah. 4. Poročila 
funkcionarjev in referentov. 5. Nova pravila. 
6. Volitve (ob 11. uri). 7. Proračun za leto 
1936./37. 8. Predlogi in slučajnosti. Vsi funk
cionarji naj si pripravijo letna poročila, čla
narinski dolžniki pa poravnajo dolžno člana
rino! Udeležba je obvezna za vse člane(ice)! 

V nedeljo 8. nov. t. 1. ob K9. uri do
poldne je skupna seja upravnega in nadzor
nega odbora ter vseh poročevalcev v prosto
rih Nabavljalne zadruge v Mariboru in se te 
seje_ lahko udeleži tudi ostalo članstvo! Kdor 
ne želi prevzeti nobene funkcije, naj to javi 
najkasneje do 7. novembra t. 1. predsedništvu! 

Odbor. 
Poročila 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO DRA
VOGRAD je zborovalo v soboto, dne 3. ok
tobra 1936., na Prevaljah ob veliki udeležbi 
članstva. 

Zborovanje je bila velika in enodušna 
manifestacija naše stanovske zavesti. Vsi 
sklepi so bili soglasno sprejeti. Pred zboro
vanjem je bila vložena samo ena kandi
datna lista po novih pravilih. Volitve so se 
vršile z aklamacijo in lista je bila soglasno 
sprejeta. Izvoljen je z izpremembo po novih 
pravilih stari odbor. 

Potek zborovanja. 
Ob 8. uri in 30 min. je otvoril predsed

nik društva zborovanje. Ugotovil je, da je 
bila vložena samo ena kandidatna lista za 
izvolitev nove uprave, brez predloga za taj
ne volitve. Kandidatna lista je bila izročena 
volilnemu odboru. Volitve so bile določene 
na pol 12. uro. 

■'' Nato je podal predsednik situacijsko po
ročilo o delu, ki ga je izvršila naša organi
zacija na stanovski liniji zadnji dve leti. Si
tuacijsko poročilo je vsebovalo obenem tudi 
poročilo glavne skupščine v Novem Sadu, ki 
pomeni popolno zmago stanovske zavesti in 
ki se je vršila v takem dostojanstvu,/kot no
bena skupščina od obstoja našega udruženja. 

Prečitali so se razni odlomki iz poročil 
»Narodne prosvete« o glavni skupščini, ki je 
bila spontana manifestacija za kralja in do
movino. 

Nato je podal tov. Gačnik poročilo o 
poteku letošnje banovinske skupščine s po
udarkom, da moramo imeti učitelji pri svo
jem delu in življenju vedno pred očmi naše 
nacionalne, prosvetne in stanovske ideale, 
stremeč za tem, da se izogibamo vsem stra
stem. 

Obe poročili sta bili sprejeti soglasno z 
velikim navdušenjem in odobravanjem. 

Soglasno so bile sklenjene sledeče reso
lucije: 

1. Resolucija. 
Učiteljstvo, zbrano na svojem občnem 

zboru sres. učiteljskega društva za srez Dra
vograd, dne 3. oktobra 1936., soglasno in v 
polnem obsegu odobrava stališče in delo 
glavne skupščine v Novem Sadu ter poziva 
sekcijo in centralno upravo JUU, da odločno 
vztrajata na svoji dosedanji poti, da se 
vztrajno borita za svobodno učiteljsko vest 
in učiteljsko nezavisnost. 

2. Resolucija. 
Učiteljstvo dravograjskega sreza, zbrano 

na svojem občnem zboru, poziva sekcijo, da 
posveča vso svojo pažnjo in skrb na preme
stitvenim dogajanjem ter opozarja merodaj
ne činitelje na vse premestitve učiteljstva, s 
katerimi se oškoduje šola, narodna prosveta 
in učiteljski stan. 

( 3. Resolucija. 
Z ozirom na težke preizkušnje in udarce, 

ki smo jih doživeli, odkar smo izgubili stal
nost, pozivamo sekcijo in glavno upravo 

Miren in dostojen potek občnih zborov sreskih društev. — Član
stvo voli nove odbore na strogo stanovski osnovi. —4Z indigna
cijo s e prehaja preko^škode povzročene prosveti, šoli in učitelj
skemu stanu. — Učiteljska društva navdušeno odobravajo potek 
in stališče glavne skupščine JUU v Novem Sadu.  Po društvih 

zahteva članstvo ustanovitev podpornega fonda 

Iz izvršnega odbora 
—iz Jugoslovenskom učiteljskom udruže

nju, Beograd. — Devdelija, 10. X. 1936. — Sa 
učiteljske skupštine učitelji srezova devdelij
skog i dojranskog pozdravljaju vrhovnu upra
vu sa željom da istraje u napornom radu za 
dobro Kralja, Otadžbine i učiteljstva. 

—iz Jugoslovenskom učiteljskom udruže
nju, Beograd. — Mostar, 10. X. 1936. — Dru
govi, ustrajajte u borbi za prava učitelja — 
pozdravljamo upravu sa skupštine učitelja 
srezova mostarskog, prozotskog i konjičkog. 

—iz JUU — Izvršnom odboru, Beograd. 
— Rostuša, 11. X. 1936. — Sa godišnje skup
štine učiteljstvo sreza galičkog izjavljuje pu
no poverenje. 

—iz Pretsedniku Jugoslavenskog učitelj
skog udruženja, Beograd. — Kos. Mitrovica, 
12. X. 1936. — Učiteljstvo sreza kos. mitro
vačkog sa godišnje skupštine pozdravlja vas 
sa željom da istrajete u radu za napredak 
tičiteljstva i narodnog prosvečivanja. 

JUU, da izposlujeta na merodajnih mestih, 
da se z zakonom zaščitijo naši osebni in s 
tem tudi občni narodni in državni interesi. 

Nato je sledil referat tov. K. Vollmaier
ja ml. iz Vuzenice o učiteljskem pokretu in 
njegovi organizaciji v našem srezu z ozirom 
na potrebe šole, prosvete in naroda v naših 
krajih. Članstvo je z velikim zanimanjem sle
dilo referatu in nato živahno posegalo v de
bato, ki je pokazala, da ne sme učiteljstvo 
kloniti v borbi za nezavisnost šole in učitelj
stva, nasprotno, dvigati vsepovsod zastavo 
neodvisnosti šole v vsakem oziru. Šola naj 
bo vzgajališče na strogo znanstveni podlagi. 
Za izvedbo programa »učiteljskega pokreta« 
v našem srezu je bilo soglasno poverjeno 
vodstvo tov. Volmaierju ml., ki bo o uspehih 
poročal na prihodnjih zborovanjih. 

Po odobritvi in poročilu verifikacijskega 
odbora se je izvršilo glasovanje ob pol 12. uri 
za predloženo kandidatno listo. Volilo se je 
z aklamacijo. Lista je bila soglasno, brez 
debate, sprejeta. 

Nato se je nadaljeval prekinjeni dnevni 
red. 

Važni in obširni referat tov. Šebarta F.: 
»Navajanje učencev k svobodnemu delu«, se 
je radi temeljite obravnave, ki bi na tem zbo
rovanju ne bila več mogoča, preložil na pri
hodnje zborovanje, ki se bo vršilo 21. no
vembra 1936. v Breznem. 

Nato so bila podana in s priznanjem 
sprejeta poročila članov društvene uprave o 
njenem delovanju v preteklem letu. 

Iz tajniškega poročila je razvidno, da je 
imelo društvo ob začetku leta 93, ob koncu le
ta pa 99 članov. Opravilni zapisnik izkazuje 
468 številk. Društvo je izvršilo 5 raznih in
tervencij in obravnavalo 2 zaščitna primera. 
Na petih zborovanjih so se izvršili sledeči 
referati: 1. Šola v gospodarski službi naroda. 
2. Telepatija in sugestija in njih vloga v pe
dagogiki. 3. En dan v Turopoljski zadrugi. 
4. Strnjeni pouk na narodni šoli. 5. Domo
rodni pouk na nar. šoli. 

Osnovan je bil 9 članski odbor za zbi
ranje učnih pripomočkov in gradiva za 
strnjeni pouk. 

Blagajničarka prosi v svojem vestnem 
poročilu, da izostankarji poravnajo čimprej 
svojo zaostalo članarino za preteklo leto. 

Na predlog nadzornega odbora je bila 
sprejeta soglasno razrešnica blagajničarki in 
celokupnemu upravnemu odboru. 

Sledila je po dnevnem redu objava re
zultata volitev, nato pa še določitev pro
grama za bodoče društveno leto. Sklenilo 
se je, da se bo v tem letu posvetila po
sebna pozornost pedagoškim vprašanjem. 

Po debati o gospodarskem dnevu, ki se 
je vršil za mežiško dolino v nedeljo 11. ok
tobra 1936. na Prevaljah, je predsednik za
ključil uspelo zborovanje z željo in s pre
pričanjem, da bo naše društvo, kakor do
sedaj, tako tudi v bodoče, složno delovalo
v borbi za naše stanovske ideale v smislu 
deklaracije. 

+ JUU — SRESKO UČITELJSKO DRU
ŠTVO ZA MARIBORMESTO je zborovalo 
dne 15. okt. 1936. ob K9. uri na I. dekl. na
rodni šoli v Mariboru. Navzočih je bilo 54 
članov od prijavljenih 73, t. j . 74%. Pred pre
hodom na dnevni red se je kov. predsednik 
spomnil tragično^preminule učiteljice^Marte 
Mrakove, ki sp» ĵo ob ogromni udeležbi tova
rišev(ic) jjarožili k večnemu počitku. Blago 
tovarišica katero je prestaru*' gorje tiralo v 
o b u p n a je končala svoje^ttpjenje, ohranimo 
v trajnem spominu, j jranstvo je počastilo 
njen spomin s trikratnim »slava«. 

O poteku banov, skuščine je poročala 
tov. Cernovškova. Posebno je podčrtala, da je 
vladala na skupščini enodušnost zastopnikov 
učiteljstva dravske banovine. Skupščina je bi
la izraz trdne volje članstva, hoditi naprej po 
začrtani poti nestrankarske stanovske politi
ke. Ko je tov. predsednik povedal še svoje 
vtise, je bilo poročilo sprejeto z zadovolj
stvom, brez debate. 

Izčrpno in stvarno je nato orisal tovariš 
predsednik potek glavne skupščine v Novem 
Sadu. — Čeravno se je vršila skupščina v iz
redno težkih razmerah, je bila to doslej naj
lepša skupščina. Da je potekla vkljub temu 
tako dostojno, leži vzrok v zrelosti učiteljstva 
ter v osebi predsednika tov. Dimnika, ki si 
je v dveh letih priboril simpatije malone vse
ga jugoslovanskega učiteljstva zaradi svojega 
neumornega in neustrašnega dela v prid na
šega stanu. Novosadska skupščina je krepko 
in možato pokazala, da hoče učiteljstvo ne
strankarsko stanovsko organizacijo, ker le kot 
taka se bo lahko uspešno borila za dobrine 
našega stanu. Enodušno je bil sprejet sledeči 
predlog: 

Odobravamo poročilo o državni skupšči
ni, izrekamo zaupanje našemu centralnemu 
vodstvu in prosimo posebno tovariša Dimni
ka, naj vztraja v borbi za stanovske interese 
in interese šole. Zahtevamo stalnost in loči
tev šolske uprave od politične. 

V situacijskem poročilu nam je tovariš 
predsednik poročal o vseh zanimivih tekočih 
zadevah: o beograjski opoziciji, o predpisu, 
da morajo vsi kontraktualci, ki so maturirali 
po letu 1920., napraviti maturo do novembra 
leta 1937., o učiteljicah ženskih ročnih del, 
o štetju let onim učiteljem, ki so delovali na 
verskih in CMD šolah. Nadalje je poročal o 
disciplinskem postopku, o premestitvah in 
odpustu učiteljstva, o »Našem rodu«, itd. De
bata se je razvila pri vsaki posamezni točki. 

Tajnik društva prečita dopis sekcije radi 
prispevka za obrambni ozir. podporni fond. 

Članstvo toplo soglaša s predlogom in 
'enodušno sklene, da bo prispeval vsak član 
mesečno po 3 Din za podporni fond. 

—iz Pretsedniku učiteljsko«? udruženja, 
Beograd. — Foča, 12. X. 1936. — Učitelji sre
za fočanskog sa godišnje skupštine pozdrav
ljaju i daju puno poverenje za daljnji rad. 

—;z Pretsedniku Jugoslavenskog učitelj
skog udruženja, Beograd. — Užice. 12. X. 
1936. — Sa svoje redovne godišnje skupštine 
na kojoj je jednoglasno odobren stav i rad 
glavne skupštine u Novom Sadu, učitelji i 
učiteljice grada Užica i sreza užičkog jedno
glasno pozdravljaju ceo Izvršni odbor i po
zivaju da istraje u započetom radu za povra
čaj naših izgubljenih staleških prava. Uprava 
izabrana jednoglasno. 

—iz Glavnom odboru učiteljskog udruže
nja, Beograd. — Gnjilane, 12. X. 1936. — So
lidarni s vama za dobro škole i učiteljstva na 
skupštini održanoj 9. oktobra izabrana je no
va uprava. 

—iz Pretsedniku Jugoslavenskog učitelj
skog udruženja, Beograd. — Belo Polje, 12. X. 
1936. — Udruženi učitelji sreza belopoljskog 
okupljeni na svojoj glavnoj skupštini jedno



V posebnem dopisu je apel na članstvo, 
da pristoni k zadrugi Učiteljske tiskarne. 

Predlogi: 1. Da bo prenehala gonja proti 
učiteljstvu, zahtevamo, da merodajni faktorji 
izposlujejo izročitev vseh ovadb, ki so bile 
poslane na bansko upravo ali direktno na 
ministrstvo prizadetim, da morejo uvesti sod
no postopanje proti denunciantom. 

1. Ker učiteljstvo, kakor tudi ostalo urad
ništvo ne prejema redno svojih mesečnih plač, 
prosimo vse merodajne faktorje, da nam na
kazujejo plače pravočasno. S tem, da uradnik 
ne prejema svojih plač redno, ne more izpol
njevati svojih obveznosti napram svojim 
upnikom, trpi njegov ugled in ugled države. 

3. Ker so se življenjske potrebščine podra
žile, zahtevamo, da se nam draginjsko dokla
de zopet vrnejo v polni meri, kakor smo jih 
imeli pred septembrom 1935., saj so se nam 
znižale z motivacijo, da so se življenjske po
trebščine pocenile v toliki meri, da so postale 
drag. doklade v prejšnji višini neupravičene. 
Ker so se sedaj življenjske potrebščine zopet 
podražile, naj se zvišajo tudi draginjske do
klade na prvotno višino. 

4. 1% doprinos k uslužb. davku za brez
poselne naj se s prihodnjim proračunskim le
tom ukine, ker po izjavi finančnega ministra 
itak ne služi svojemu namenu. Ukinitev je 
obljubil že lansko leto sam finančni minister 
ob priilki proračunske debate v parlamentu. 

Občni zbor se določi na četrtek 12. nov. 
1936. Na dnevnem redu bodo poročila in vo
litve. Ker ima pedagoška centrala na progra
mu številna predavanja, se bodo na naših 
zborovanjih reševala stanovsko  gospodarska 
in stanovsko  politična vprašanja. Posebna 
pažnja se bo posvetila vzgoji stanovske za
vesti članstva. 

lahko posvetilo koristim šole in stanu. Izva 
janja vseh govornikov so bila sprejeta s top 
lim priznanjem, nakar je bila soglasno izgla 
sovana naslednja resolucija: 

Učiteljstvo škofjeloškega okraja, zbrane 
na svoji redni letni skupščini dne 10. oktobri 
1936. na deški šoli v Škof ji Loki, izreka svoji 
priznanje in zahvalo delu, ki ga je izvršili 
glavna skupščina JUU v Novem Sadu. Odo 
bravamo stanovsko politiko JUU, izraženo \ 
deklaraciji. JUU naj se vodi po načelih, k 
varujejo organizačno avtonomnost, svobode 
učiteljske vesti, njegovo dostojanstvo in čast 
Učiteljske premestitve naj se izvajajo po na 
čelih zdrave personalne prosvetne politike 
naša prva in temeljna zahteva pa je, da se 
uveljavi učiteljska stalnost. Le s stalnost je 
bodo očuvani šola, narodna prosveta in uči
teljski stan motenj in škode. Stalnost je z* 
nas temeljna točka programa. Predsedniki: 
JUU, tov. Ivanu Dimniku izrekamo zahvalo 
z željo, da vztraja JUU tudi v bodoče na lini 
ji popolne nezavisnosti, ker vidimo le po te; 
poti možnost skupnega organizatoričnega de 
kovanja vsega jugoslovanskega učiteljstva, \ 
prid šole in stanu, ter s tem naroda in države 

Točno ob enajsti uri so bile volitve. Pred 
ložena je bila ena, stanovska lista, ki je bih 
izglasovana soglasno in z vzklikom. V uprav 
ni odbor so bili izvoljeni tov. Debeljak, Ko 
kalj, Clemente, Kosca, Štolfova, Terpinova ir 
Zupančič kot odborniki, namestniki pa tov 
Likar, Križmanova in Pinterič. V nadzorni od
bor: tov.: Rojic, Rebolj Franc in Juvančeva 
kot namestnika pa tov. Lampič in Može. 

Uvidevajoč važnost podpornega fonda bc 
vsak član prispeval po 1 din na mesec za po
trebe sekcije v tem pogledu. Članarina se J£ 
določila na mesečnih 17 din (s podpornim 
fondom), od 1. novembra dalje. 

Poudarjena je bila želja, naj bi se za pri
pravnike dosegle kakršnekoli olajšave. O njih 
naj sklepa banovinska skupščina. 

Ob zaključku je bil članstvu priporočen 
zemljevid škofjeloškega okraja, izdan od 
SPD, nato pa je, s pozivom naj ostanejo uči 
teljske vrste tudi v bodoče strnjene v svoji 
stanovski predstavnici, tov. predsednik letno 
skupščino zaključil. 
Debeljak Vojteh, preds. Kosca Franc, taj 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ZA 
OKRAJ ŠOŠTANJ je imelo svoje zborovanje 
združeno z občnim zborom dne 10. oktobra 
1936. v Šoštanju. Kljub skrajno slabemu vre
menu je bila udeležba članstva 87%, kar pri
ča o visoko razviti stanovski zavesti in naj 
bo v opomin vsem onim, ki stoje še izven 
vrst stanovske organizacije v našem okraju. 

Ker je bi v Maribor premeščeni predsed
nik Martin Vrečko odsoten, je vodil zboro
vanje podpredsednik Vinko Stopar. Po otvo
ritvi in pozdravih preide k dnevnemu redu. 

Ugotovi, da je bila predložena samo ena 
kandidatna lista brez predloga za tajno gla
sovanje. 

Nato prečita podpredsednik poslovilno 
pismo dosedanjega predsednika tov. M. Vre
čka, nakar se mu — četudi odsotnemu — v 
imenu društva zahvali v toplih in izkrenih 
besedah za njegov trud in uspešno delo v 
društvu. 

Situacijsko poročilo, kakor tudi poročilo 
o banovinski in glavni skupščini je predsed
nik podal na zadnji odborovi seji. Zaradi od
sotnosti predsednika je .na zborovanju ta to
čka odpadla. 

Tajnikovo poročilo je iz neupravičenih 
razlogov odpadlo. Ugotovi pa, da ima društvo 
52 člana, da je bilo v teku poslovnega leta 
5 zborovanj, da je udeležba bila povprečno 
87% in da so bila 4 predavanja. 

Blagajničarka tov. Trobejeva poroča iz
črpno in vestno o stanju društvene blagajne. 

Po poročilu verifikacijskega odbora se je 
ob določeni uri izvršilo glasovanje za predlo
ženo kandidatno listo. Volilo se je z akla
macijo. Brez debate in soglasno je bila spre
jeta predložena lista. Med petnajstminutnim 
odmorom se je odbor konstituiral sledeče: 

Predsednik: tov. Mencej Martin, pod
predsednik: Stopar Vinko, tajnik: Robinščak 
Srečko, blagajnik: Trobej Cilka; odborniki: 
tov. Kramar Franc, Menhart Alojz in Mliinšek 
Franc, namestniki pa: tov. Vreze Jurij, Bur
dian Franc in Čotar Olga; nadzorni odbor: 

Mara Černovškova, 
zapisnikarica. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ŠKOFJA 
LOKA je zborovalo dne 10. oktobra v Škof j i 
Loki in je bila udeležba s strani članstva spri
čo skrajno slabega vremena (v gorskih pre
delih nad 1 m snega) nad vse častna. Skup
ščino je otvoril in vodil predsednik tov. De
beljak Vojteh, ki se je uvodoma spominjal 
največjega učitelja in voditelja Jugoslavije, 
blagopokojnega kralja Aleksandra L, šest
najstletnice koroškega plebiscita in ustanovi
tve samostojnega škofjeloškega okraja, s či
mer je postalo to območje politično upravna 
enota zase. Pred prehodom na dnevni red je 
iskreno pozdravil vse zborovalce, imenoma 
sreskega šolskega nadzornika tov. Vinka Za
hrastnika, upravitelja meščanske šole g. Karla 
Sovreta, predavatelja g. Ivana Veidlerja, tov. 
Marijo Pustotnikovo. Nato je poimenosko na
vedel vse osebne izpremembe v škofjeloškem 
šolskem okraju. 

Z najiskrenejšimi besedami tovarištva se 
je poslovil v imenu učiteljskega društva od 
šolskega upravitelja Vidica Edvarda. 

Predavanje umetnostnega zgodovinarja, 
kateheta gosp. Ivana Veiderja o umetnostnih 
zakladih v škofjeloškem okraju je prisotne 
izredno navezalo. Vsebinsko izčrpna, zanimi
va in bogata izvajanja so prikazala prisotnim 
loško območje v luči njegovih stavbarskirez
barskih, slikarskih in drugih umetnosti. Pre
davatelj je obdelal vsa obdobja, od gotike 
do najmodernejše, tako, da je dobilo članstvo 
prav pregledno sliko o zakladih, ki se v do
mači javnosti čestokrat mnogo premalo ce
nijo. 

Po prečkanju zapisnika so poročali tov. 
Debeljak Vojteh za predsedstvo društva v 
pretekli poslovni dobi, tov. Kosca France za 
tajništvo in tov. Terpin Anica za blagajno. Na 
predlog predsednika nadzornega odbora tov. 
Rojca Jakoba je bila izglasovana blagajničarki 
in vsemu odboru razrešnica. 

O državni skupščini v Novem Sadu je 
poročal tov. predsednik, navajajoč, da je bila 
skupščina naravnost klasičen zgled stanovske 
solidarnosti, ki je doživela pri volitvah svojo 
najlepšo, neovrgljivo zmago. Navajal je inte
resantne podrobnosti s skupščine, s pozivom, 
da vladaj stanovska linija tudi v sreskih dru
štvih JUU. 

O učiteljski stalnosti je referiral tov. 
podpreds. Kokalj Janko, ter poudarjal, da 
pomeni vprašanje učiteljske stalnosti eno naj
važnejših, načelnih zadev učiteljskega stanu, 
ki se bo s stalnostjo brez škodljivih motenj 

Ciril Hočevar, 
predsednik. 

predsednik: tov. Pokeržnik Ferdo, podpred 
sednik: tov. Plaž Mihael, tajnica: tov. Reven 
Jožefa; namestnika: tov. Rakovec Iva in tov 
Bernik Irma. V posamezne odbore so bili iz
voljeni tovariši(ce), ki po svojem zanimanju 
jamčijo že vnaprej za uspešno delo v društvu 

Nato se je nadaljeval prekinjeni dnevn: 
red pod vodstvom novo izvoljenega predsed
nika, ki se je zahvalil za izkazano zaupanje 
kakor tudi dosedanjemu predsedniku za nje 
gov trud in njegovo delo. Apelira na član
stvo, da tudi v bodoče, kakor do sedaj, pod 
pita izvoljeni odbor pri njegovem delu. 

Soglasen je bil sklep, da se s 1. novem 
brom zviša članarina za 2 din za fond, na
menjen v zaščito članstva. Od tega naj osta
ne 1 Din v društveni blagajni, 1 Din je pa od 
poslati sekciji. Pri podelitvi podpore pa naj 
ima odločilno besedo poleg sekcijske uprave 
tudi dotično društvo, katerega član je priza
det, vsaj dotlej, dokler skupščina to drugače 
ne uredi. 

Pri slučajnostih pozove predsednik vse 
one, ki so obljubili sodelovanje pri nabiranju 
narodnega blaga, da ga čimprej pošljejo na 
njegov naslov. S tem je bil dnevni red izčrpat 
in predsednik je zaključil zborovanje. 
Mencej M> preds. Robinščak A., tajnik 


